
Falkenbergs Bouleallians Ek.  För. (769610–6090) 
 

Protokoll nr 12, styrelsemöte 2019-12-02 Paragraf 121 – 130. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.   Kenneth Wisén  
Stig Andersson   Mats Gustafsson    
Marianne Nelson   Bengt Johansson Suppleant * 
Heimo Käki   Thomas Persson Suppleant * 
Kurt Larsson t.o.m §126 
 
§ 121 Mötets öppnande.  
          Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
          mötet öppnat.  
 
§ 122 Godkännande av dagordning.  
           Dagordningen godkändes.  
 
§ 123 Val av protokolljusterare.  
           Att justera protokollet valdes Stig Andersson. 
 
§ 124 Föregående mötesprotokoll.  
           Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 125 Inkommande eller utgående skrivelser. 
           Fanns inget. 
 
§ 126 Rapporter. 
 

a) Ekonomi 
           God. 
 
           b) Medlemmar.  
           Är för närvarande 557 st.   
 

c) Hallunderhåll. 
          Fanns inget. 
 

d)  Banunderhåll. 
Med anledning av beslut i styrelsen vid förra mötet att det skulle vattnas 
varje dag så beslutades. 
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Att Kurt Larsson som ansvarig ihop med en representant från varje klubb 
för hur vattning och övrigt underhåll på banorna skall ske. 
 

          e) Seriespel.  
          Ok. 
 
          f) Tävlingar.  
          8/12 FFP:s decemberdubbel öppen. 
          27/12 Alliansens mellandagssingel. 
 
          g) Lotteri.  
          Ok. 
 
          h) Uthyrning.  
          Ok. 
 
          i) Sponsring.  
          Ok. 
          
          j) Servering.  
          Ok. 
 
          l) Övriga rapporter.  
          Ove Johansson har påbörjat nästa års hallvärdsschema. 
           
          Styrelsen är hallvärdar vecka 52. 
          23/12 FM Marianne Nelson och Heimo Käki 
                     EM Stig Andersson och Kenneth Wisén 
 
          27/12 FM Marianne Nelson, Mats Gustavsson och 1 till 
                      EM Marianne Nelson  
 
§ 127 Belysning av utomhusbanorna. 
           Ove Johansson och Heimo Käki har träffat Tommy Johansson från 
           Falkenbergs Energi AB ang. belysning på utomhusbanorna. Tommy skulle  
           återkomma med prisuppgifter. 
         
§ 128 Övriga frågor.  
           Ove Johansson skall ta kontakt med Kosmonaut ang. bildskärmar till  
           boulehallen.  
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           Mats Gustavsson föreslog att alliansen skulle sända en hälsning till Bräcke 
           Diakonis ledning ang. hur duktig personalen är som jobbar hos oss.    
 
§ 129 Nästa möte  
           Måndagen den 13 januari 2020 kl. 09:00. 
 
§ 130 Avslutning  
          Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
          avslutat.  
 
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                        Stig Andersson      

       Ordförande 
 


